2021主日崇拜事奉輪值同工

	
	本週主日 This Sunday

        03/07/2021  
	下週主日 Next Sunday

03/14/2021

	中文主席

English Presider
	張 毅
	蔣洪平

	中文講員 
	程保治牧師  
Rev.  Jeff Cheng
	張磊弟兄 
Brother Tim Zhang

	翻譯 Interpreter
	方向
	陳瑛

	中文司琴  Pianist
	Lauren
	羅鳳玲

	中文招待 

Ushers
	姜華
	Raymond

	音響/ 投影
Audio Engineer/PPT     
	Leon/姚藝婷
	李 銘/劉砥中

	托兒 Nursery
	黃雯茗
	羅美珍

	圖書館 Library
	N/A
	N/A

	分菜同工

Lunch Serving
	N/A
	N/A

	清潔同工 Cleaning
	N/A
	N/A

	保安Security
	方向
	蔣洪平

	週二Tuesday 
	姐妹團契 Women's Bible Study Fellowship 

（ZOOM Meeting ID: 821 5093 5268）

	週三Wednesday 7:30PM
	禱告會 Prayer Meeting(ZOOM Meeting ID: 321-971-546）

	週五 Fri. Night
	青少年團契, 家庭查經 Youth/Family Bible Study


每月常費預算







宣道預算
Monthly Budget for General: $15,000.00
         
Mission: $2,500.00

	Contributions

奉獻
	Last Sunday

上週
	Month-to-date

本月已收
	Feb. Income

收入
	. Feb. Expenses

支出

	常費General
	N/A
	N/A
	$10,810.00
	$6,192.83

	建堂Building 
	N/A
	N/A
	$0.00
	$0.00

	宣道Missions
	N/A
	N/A
	$3,430.00
	$0.00

	其他Special
	N/A
	N/A
	$0.00
	$0.00


每月背诵经文    Monthly Verses –March, 2021:
 耶穌回答說：凡喝這水的還要再渴；
人若喝我所賜的水就永遠不渴。我所賜的水要在他裡頭成為泉源，直湧到永生。 

(約翰福音John 4:13-14)
	牧師Pastor

程保治 Jeff Cheng

Tel: (918) 970-0053

jeffpcheng@gmail.com
	長老Elder

張文迪 Wen-Dyi Chang

Tel: (918) 252-4886

wendyiandlouise@gmail.com
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 滔沙華人基督教會
Tulsa Chinese Christian Church
1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108

Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

使人作主門徒‧跨文化宣教
  Make Disciples ‧ Cross-Cultural Missions
                     聯合主日崇拜程序
                  COMBINED ORDER OF WORSHIP
三月七日March 07, 2021                               10:45AM - 12:15PM
主席 Presider: 張文迪                
             司琴 Pianist: Lauren                
講員Speaker：程保治牧師
默禱 Silent Prayer 625主在聖殿中The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All                                                             
宣召Convocation            詩 Psalm 67:1-2              主席 Presider                                                                                                           
頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主禱文 Doxology, The Lord’s Prayer眾立 All
讚美詩Praise Hymns                       


眾坐Congregation
2 讚美全能神Praise to the Lord, the Almighty
 



192 賀祂為王 All Hail the power 
祈禱Invocation                                         主席Presider
讚美詩Praise Hymns                       


眾坐Congregation
   158 我知救贖主活著 I Know that My Redeemer Liveth
讀經Scripture Reading  约翰福音 John 4：27-42    眾坐Congregation證道             

莊稼已經成熟了


    程保治牧師Sermon   

        The Harvest Is Ripe              Rev.  Jeff Cheng
回應/奉獻Response/Offering

    



    主席 Presider
      296 当转眼仰望耶稣 Turn Your Eye upon Jesus

聖餐 Holy Communion 459 Beneath the Cross of Jesus  眾坐Congregation
歡迎，報告   Welcome, Greeting & Announcements   主席Presider每月经文Monthly Verses                                  主席 Presider   讚美  荣耀歸於真神Glory to God in the Highest    眾立Congregation               祝禱Benediction                       程保治牧师 Rev. Jeff Cheng 阿們頌 Amen Praise                                       眾立 Congregation     默禱 Silent Prayer                                       眾坐 Congregation
報告事項：
1.  歡迎大家參加今天的主日崇拜。願神賜福大家並祂所喜悦的人。
2. 下主日 (3/14) 是聯合主日崇拜將在十點四十五分在教會聚會，同時也會
   有線上直播。請預備心參加。
3. 我們教會需要志願者來幫助教會裡的長輩。若你有感動參與關懷的事工，請與李允誠弟兄聯繫。我們可以透過關懷事工來分享神的愛。 

4.我們主日學在網上透過ZOOM上主日学。中文成人主日學班也有現場班。ZOOM
  Meeting ID: 414-625-455。欢迎弟兄姐妹加入，一起学习神的话语。青少
  年，兒童主日學包括pre-K，一至五年级学生是在網上上課，請家長和小朋
  友們留意。时间是每周日早上9:30am-10:30am。Pre-K 兒童主日學也開始
   有現場班了。請家長們留意。
5. 教會在復活節（4/4）有受浸禮。若你想要在復活節受洗，請向程牧師報名。
6. 教會將應聘青少年事工實習生。若有感動者，請將你的簡歷送到教會的電
   郵信箱pastorsearch@tulsaccc.org.若有什麼問題,可以向執事會主席詢問。
祷告事項：
教會事工
1. 為今年復活節 (４月４日) 的主日崇拜準備及邀請禱告。
2. 為青少年牧師聘牧及青少年週五/週日老師和課程安排禱告。
3. 今年四月份是教會的宣教月，為宣教年會準備及講員江冠明牧師禱告。
4. 為春季 (3-5月) 主日學老師備課及弟兄姊妹踴躍參加禱告。
5. 為復活節4/4的洗禮及已信主還未受洗的弟兄姊妹禱告。
肢體關懷
1. 為教會弟兄姊妹在疫情中蒙神保守，受感染者得醫治禱告。
2. 為12年級高中生Mason, Rachel, Lily, Ian, Oein, Ethan, Joseph, and Ethan Chen申請大學禱告，求神帶領申請過程。
3. 為將要畢業的大學生Samuel, Daniel, Sofia and Janet繼續就學或就業禱告。
健康需要
1. 感謝主Aunty Grace已出院回家，請繼續為她的血糖高及坐骨神經痛禱告。
2. 為邱牧師 (Pastor Khoo) 的肺部呼吸功能增強禱告。
普世宣教
1. 為我們教會支持的神學生張磊的家庭及學習禱告。
2. 請為高榮德牧師最近做的小手術及身體完全恢復禱告。
Announcements: 
1.  We welcome everyone and new friends who worshipped with us this
     morning. May God bless you all. 

2.  Next Sunday (3/14) is combined worship service from 10:45 AM to 12:20 PM.

3. Our church need volunteers to care for seniors. If you are able to help, please contact brother Yung Lee. We can share our love thru the caring ministry. 

4. Our Church Adult Sunday school class continues to meet online using ZOOM. Brothers and sisters are welcome to join us to learn the Word of God. ZOOM Meeting ID: 414-625-455. We will have youth, children Sunday school classes for preschoolers to 5th graders. Please let your children join the classroom every Sunday from 9:30am to 10:30am. Pre-K Sunday school class will have in person meeting as well at church.
5. Church has scheduled baptism ceremony on Easter Sunday (4/4). Please contact pastor Cheng if you want to get baptize. 
6.  Church has an opening for a youth ministry intern position. Please send your resume to pastorsearch@tulsaccc.org. Please contact church deacon chair for more information.
Prayer Items:  
Church Ministry

1. Pray for preparation and invitation for this Easter Sunday Service, April 4.

2. Pray for the youth pastor search and youth teachers and lesson arrangements on Friday and Sunday.

3. April this year is the church’s mission month. Pray for the preparations for the mission conference and the speaker, Pastor John Chiang.

4. Pray for Spring Quarter Sunday School preparation and more to attend Sunday school.

5. Pray for the baptism on Easter 4/4 and the brothers and sisters who have believed in the Lord and have not been baptized.

Member Care

1. Pray for the church brothers and sisters to be protected by God during the epidemic, and for the infected to be healed.

2. Mason, Rachel, Lily, Ian, Oein, Ethan, Joseph, and Ethan Chen are12th grader currently applying to college. Pray that God guide them during this process.

3. Pray for the graduating college students Samuel, Daniel, Sofia, and Janet to continue their studies or employment.

Health needs

1. Thank the Lord Aunty Grace for being discharged home from the hospital, please continue to pray for her high blood sugar and sciatica.

2. Pray for Pastor Khoo's lung breathing function to increase.

World Missions

1. Pray for the family and study of the seminary student Zhang Lei supported by our church.

2. Pray for Pastor Khoo's recent minor surgery and full recovery.

講道大綱Sermon Outlines:
I. 宣告主是彌賽亞 Proclaim that Jesus is the Messiah.
II. 遵行父神的旨意 Doing the will of God the Father.
III. 更多人相信耶穌 
More people believe in the Lord Jesus.
